
Obecné otázky 
Město:
Počet zaměstnanců městské úřadu:
Datum vyplnění:

Otázka 
1. Máte zavedený systém ochrany oznamovatelů?
2. Kdy jste systém ochrany oznamovatelů zavedli?

4. Prostřednictvím jakých kanálů je oznamovatelům umožněno podávat oznámení?
5. Kolik oznámení bylo od začátku fungování systému přijato?
5a. Kolik z těchto oznámení bylo přijato po schválení nového Zákona ?
5b. Kolik z těchto oznámení bylo relevantních a dále řešených?
5c. Kolik z těchto oznámení bylo přijato anonymně? (Pokud byla tato možnost umožněna)
5d. Jakým způsobem byla oznámení podána? (Uveďte ideálně počet a způsob oznámení. Vzor: telefonicky (8), email (3), aplikace (1)) 
6,  Je/ bylo oznamovatelům umožněno podávat oznámení anonymně? (Vyberte jednu z následujícíh odpovědí a označte jí X ve sloupci "odpověd")

7. Spravuje Váš systém externí nebo interní příslušná osoba?
8. Bylo zaměstnancům poskytnuto školení? Pokud ano jakým způsobem bylo vedeno?
9. Máte na webu uveřejněny informace pro oznamovatele?
10. Máte vytvořenou vlastní směrnici (vnitřní předpis), která upravuje ochranu oznamovatelů na městském úřadě?

Název odboru 

3. Pokud jste měli systém ochrany oznamovatelů zavedený již před schválením nového zákona č. 171/2023 Sb., o ochraně oznamovatelů (dále jen "Zákon"), došlo po schválení zákona k nějaké aktualizaci? 
Pokud ano k jaké?

     · Před schválením Zákona bylo oznamovatelům umožněno podávat oznámení anonymně, ale po schválení zákona byla tato možnost zrušena
     · Před schválením Zákona nebylo oznamovatelům umožněno podávat oznámení anonymně, ale po schválení zákona byla tato možnost umožněna
     · Anonymní oznámení bylo umožněno jak před, tak po schválení Zákona 
     · Anonymní oznámení nebylo umožněno ani před, ano po schválení Zákona.
     · Před schválením Zákona jsme systém ochrany oznamovatelů neměli zavedený a nyní umožňujeme oznamovatelům anonymní oznámení
     · Před schválením Zákona jsme systém ochrany oznamovatelů neměli zavedený a nyní neumožňujeme oznamovatelům anonymní oznámení
     · Nemáme, ani jsme neměli zavedený systém ochrany oznamovatelů, tudíž tato otázka je nerelevantní
     · Jiné, prosím napište...





Odpověď
hl.m.Praha
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Odpověď
ANO

2021

Ano. Uvedení do souladu se zákonem.
Osobně, telefonicky, poštou, aplikací

18
7

Otázka není položena jednoznačně.16
7

Aplikace 8, email 5, telefon 4, osobně 1

x

Ne
Ano. V rámci vstupního školení všem zaměstnancům + průběžně.
Ano
Ano

Počet zaměstnanců odboru 
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